

月餅禮券
MOONCAKE
VOUCHER

RM80

月餅

代表我的心

龍的傳人

Mid-Autumn
Festival



圖片仅供参考
Pictures are for illustration purposes only



龍的傳人餐飲集團

Dragon-i Restaurant Sdn Bhd (47400-25)

36 & 38, Jalan SS20/10, Damansara Kim, 47400 Petaling Jaya

Tel: 603-7722 1888 Fax: 603-7722 1887

龍的傳人
DRAGON-i



香港
粥麵家
CANTON-i

大家愛
C.i Xpress



388000003901

Terms & Conditions:

1. This voucher is valid for redemption from 1st July until 10th September 2013. Void after expiry date.
2. This voucher is valid for purchase of Dragon-i mooncakes only.
3. This voucher is redeemable at any Dragon-i, Canton-i and Canton-i Xpress Restaurants in Malaysia.
4. Please present voucher for redemption. Only original voucher is accepted.
5. Vouchers with amendments shall be rendered as null and void.
6. This voucher is not valid with any ongoing promotions or discounts.
7. This voucher is not refundable or exchangeable for cash or any other forms of legal tender.
8. The bearer shall pay the difference should the value of the mooncakes exceed the face value of this voucher.
For purchase below the face value, the unutilized amount shall not be refunded.
9. Flavours of mooncakes depend on the stocks availability.
10. Dragon-i reserves the absolute right to amend the terms and conditions without prior notice.

条件与规则:

1. 此礼券的有效期限是从2013年7月1日至9月10日, 逾期作废。
2. 此礼券只限购买笼的传人月饼。
3. 此礼券可在任何马来西亚的笼的传人, 香港粥麵家或大家爱分店使用。
4. 请出示此礼券以换取笼的传人月饼。只接受正版礼券。
5. 恕不接受经涂改的礼券。
6. 此礼券不能与其他同时进行的促销或折扣共用。
7. 此礼券不可退还, 兑换现金或任何法定货币。
8. 若购买的月饼, 价钱超过礼券的价值, 持礼券者必须付还额外的数额;
若购买的月饼价钱低于礼券上的价值, 剩余的数额将不被退还。
9. 月饼口味的数量有限, 视餐馆的存货而定。
10. 笼的传人集团有权随时增删条款, 恕不另行通知。

龍的傳人·拉麵小籠包 Dragon-i Mid Valley Megamall 03-2282 0155 · 1 Utama Shopping Centre 03-7725 8822 · Sunway Pyramid 03-7492 3688 · the Curve 03-7728 6888 · Cheras Leisure Mall 03-9130 0688 · AEON Bukit Tinggi Shopping Centre 03-3324 0888 · Queensbay Mall, Penang 04-646 6888 · Gurney Plaza, Penang 04-227 1686 · Setia City Mall 03-3358 7988 · AEON Station 18 Ipoh 05-322 3588 · Johor Bahru City Square 07-222 1288 · KLIA 2 OPENING SOON 龍的傳人·上海經典 Dragon-i Signature Pavilion KL 03-2143 7688 香港粥麵家 Canton-i 1 Utama Shopping Centre 03-7729 7888 · The Gardens, Mid Valley City 03-2284 6888 · Sunway Pyramid 03-5636 2888 · Queensbay Mall, Penang 04-645 6688 · AEON Station 18 Ipoh 05-322 5588 · Johor Bahru City Square OPENING SOON · Gurney Paragon Mall, Penang OPENING SOON 大家愛 Canton-i Xpress 1 Utama Shopping Centre 03-7727 9888